

著作權聲明暨轉讓同意書

本人（即立同意書人）報名參加 國立臺北教育大學「2024 英文宣傳影片徵選比賽」徵選活動（下稱本活動），特此聲明並同意下列事項

- 一、本人所提交之參賽作品，係出於本人之原始創作，並未公開發表或展出，亦未曾獲其他單位獎項或補助，絕無抄襲、仿冒、瓢竊等侵害他人智慧財產權或其他權利之情事，如有違反，本人願負相關之法律責任；如有以上情事發生，而取消本人（及本人團隊）參賽或得獎資格，本人願無條件歸還所領取之獎狀及獎金，如因而致主辦單位受有損害者，應負賠償責任。
- 二、本人同意著作財產權及再授權著作財產權歸屬於主辦單位，主辦單位對於得獎作品之著作權享有無償使用權，日後不限地域、次數、時間得公開發表、重製、編輯之權利，且不另支付得獎人稿費及版稅，本人無異議亦不另行索取費用。

此致

國立臺北教育大學研究發展處國際事務組

立同意書人：

*團隊參賽者，每位成員均應簽名。

中 華 民 國 1 1 3 年 月 日

Copyright Disclaimer and transfer agreement

I, the consentee, have signed up for National Taipei University of Education's 2024 English video contest (hereinafter as the "Contest") and hereby declare and acknowledge the following:

1. The work I submitted to enter the Contest is solely my original creation. It has not been published or publicly displayed, and neither has it won any awards or received subsidies from other organizations. There is no infringement of others' intellectual property rights or other rights such as plagiarism, counterfeiting, and piracy. Should there be any violations of the above, I am willing to be held accountable for relevant legal liabilities. Should I or my team be disqualified from the contest or the prize due to any of the above violations, I will unconditionally return the prize certificate and prize money I received. Should the contest organizer suffer from loss or damage for such violation, I shall be liable for compensation.
2. I hereby agree that the copyright of the work and the right to sub-license the work belong to the contest organizer. The contest organizer is entitled to use the copyright of the winning work free of charge. The organizer is also entitled to publish, reproduce, and edit the work in the future regardless of the region, the time and the number of times without the need to pay remunerations or royalties to the contest winner. I have no objection and will not charge any additional fees.

To:

Division of International Affairs, National Taipei University of Education

Name/Signature of consentee:

* For group contestants, all group members are required to sign the agreement.

D a t e : 2 0 2 4 / / (y y y y / m m / d d)